

單獨與神相處

Alone with God

A. 需要花時間單獨與神相處

Need spend time alone with God

路加福音 Luke 5:16

耶穌卻退到曠野去禱告。

But Jesus often withdrew to lonely places and prayed

馬可福音 Mark 1:35

次日早晨，天未亮的時候，耶穌起來到曠野地方去，在那裡禱告。

Very early in the morning, while it was still dark, Jesus got up, left the house and went off to a solitary place, where he prayed.

馬可福音 Mark 6:30-31

30 使徒聚集到耶穌那裡，將一切所做的事、所傳的道全告訴他。 31 他就說：「你們來，同我暗暗地到曠野地方去歇一歇。」這是因為來往的人多，他們連吃飯也沒有工夫。

30 The apostles gathered around Jesus and reported to him all they had done and taught. 31 Then, because so many people were coming and going that they did not even have a chance to eat, he said to them, “Come with me by yourselves to a quiet place and get some rest.”

B. 我們不肯停下來 We don't want to stop

以賽亞書 Isaiah 30:15-16

15 主耶和華以色列的聖者曾如此說：「你們得救在乎歸回安息，你們得力在乎平靜安穩。」你們竟自不肯！ 16 你們卻說：「不然，我們要騎馬奔走。」所以你們必然奔走。又說：「我們要騎飛快的牲口。」所以追趕你們的也必飛快。

15 This is what the Sovereign Lord, the Holy One of Israel, says: “In repentance and rest is your salvation, in quietness and trust is your strength, but you would have none of it. 16 You said, ‘No, we will flee on horses. ‘Therefore you will flee!

C. 但我們必須停下來! But we must stop!

1. 神要做工：我們需安靜

God wants to work: We stand still

2. 神預備我們：倒空和潔淨

**God wants to prepares us: To be emptied
and cleansed**

1. 神要做工：我們需安靜

God wants to work: We stand still

詩篇 Psalm 46:10

10 你們要休息，要知道我是神！我必在外邦中被尊崇，在遍地上也被尊崇。

10 He says, “Be still, and know that I am God; I will be exalted among the nations, I will be exalted in the earth.”

詩篇 Psalm 127:1

若不是耶和華建造房屋，建造的人就枉然勞力；
若不是耶和華看守城池，看守的人就枉然警醒。

Unless the Lord builds the house, the builders
labor in vain. Unless the Lord watches over the
city, the guards stand watch in vain.

2. 神要充滿我們

God wants fill us

約翰福音 John 15:5

5 我是葡萄樹，你們是枝子。常在我裡面的，我也常在他裡面，這人就多結果子；因為離了我，你們就不能做什麼。

5 “I am the vine; you are the branches. If you remain in me and I in you, you will bear much fruit; apart from me you can do nothing.

約翰福音 John 7:37-39

37 節期的末日，就是最大之日，耶穌站著高聲說：「人若渴了，可以到我這裡來喝！ 38 信我的人就如經上所說，從他腹中要流出活水的江河來。」 39 耶穌這話是指著信他之人要受聖靈說的。

37 On the last and greatest day of the festival, Jesus stood and said in a loud voice, “Let anyone who is thirsty come to me and drink. 38 Whoever believes in me, as Scripture has said, rivers of living water will flow from within them.” 39 By this he meant the Spirit, whom those who believed in him were later to receive.